

Form No. 13

DECLARATION TO BE MADE BY A VETERAN ELECTOR BEFORE BEING ALLOWED TO VOTE (Sec. 67)

I hereby declare

1. That my name is (Insert full name, surname last)

2. That I am a Canadian citizen and have or will, on the ordinary polling day, have attained the age of 18 years. (or)

That I am a British subject, other than a Canadian citizen, was qualified as an elector on June 25, 1968 and have not ceased to be ordinarily resident in Canada since that date.

3. That I was a member of His Majesty's Forces during World War I or World War II, or was a member of the Canadian Forces who served on active service subsequent to the 9th day of September, 1950.

4. That I have been discharged from such Forces.

5. That I have not previously voted at the pending general election.

6. That the place of my ordinary residence in Canada, as shown in the documents admitting me to this hospital or institution, is as set out below (or)

7. I will, on polling day at the general election, have resided in this hospital or institution for a period of not less than one year and I choose as the place of my ordinary residence this hospital or institution which is located as set out below

(Here insert the name of the city, town, village or other place in Canada, with street address, if any)

(Here insert name of electoral district)

(Here insert name of province)

I hereby declare that the above statements are true in substance and in fact.

Dated at, this..... day of, 19.....

Signature of Veteran elector

Formule n° 13

DÉCLARATION À FAIRE PAR UN ÉLECTEUR ANCIEN COMBATTANT AVANT D'ÊTRE ADMIS À VOTER (Art. 67)

Je déclare par les présentes

1. Que mon nom est (Insérer le nom au long— Nom de famille en dernier lieu)

2. Que je suis un citoyen canadien et que j'ai ou j'aurai, le jour ordinaire du scrutin, atteint l'âge de 18 ans. (ou)

Que je suis un sujet britannique, autre qu'un citoyen canadien, que j'avais qualité d'électeur le 25 juin 1968 et n'ai pas cessé de résider ordinairement au Canada depuis cette date.

3. Que j'étais membre des forces de Sa Majesté pendant la première ou la seconde guerre mondiale, ou un membre des Forces canadiennes qui a été en activité de service après le 9 septembre 1950.

4. Que j'ai été libéré de ces forces.

5. Que je n'ai pas déjà voté à l'élection générale en cours.

6. Que le lieu de ma résidence ordinaire au Canada, comme l'indiquent les documents m'admettant dans cet hôpital ou cette institution, est celui qui est énoncé ci-dessous (ou)

7. Que j'aurai, le jour du scrutin à l'élection générale, résidé dans cet hôpital ou institution pendant une période d'au moins un an et que je choisis à titre de lieu de ma résidence ordinaire cet hôpital ou cette institution qui est située comme il est énoncé ci-dessous

(Insérer ici le nom de la cité, de la ville, du village ou de toute autre localité au Canada, avec la rue et le numéro, s'il en est)

(Insérer ici le nom de la circonscription)

(Insérer ici le nom de la province)

Je déclare par les présentes que les énonciations qui précèdent sont véridiques en substance et en fait. Fait à, ce jour d..... 19....

Signature de l'électeur ancien combattant